
PROTOKÓŁ  Nr XI.13.2019 

z obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 26 lipca 2019 r. 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 19 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Burmistrz Jelcza-Laskowic Bogdan Szczęśniak, Zastępcy Burmistrza: Romuald Piórko  

i Marek Szponar, Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań - Klimek,  przedstawiciele rad sołeckich i osiedlowych 

oraz goście zaproszeni na obrady sesji, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Obrady XI Sesji Rady Miejskiej o godzinie 12.03 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co stanowi  o prawomocności obrad XI Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Obsługę prawną prowadził Pan Sławomir Boruch - Gruszecki Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy Jelcz-

Laskowice. 

 

- wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, zostały oddane w pełnym brzmieniu - 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – informuję również wszystkich uczestników sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. W związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach jest 

równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie wizerunku  

i głosu. 

 W tej chwili odczytam państwu porządek obrad dzisiejszej sesji. Proponowany porządek jest 

następujący: 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XI Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Jelcz-Laskowice dotacji  celowej 

Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania 
publicznego transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach 
pasażerskich na odcinkach Wrocław Główny - Jelcz-Laskowice - Wrocław Główny  
i Wrocław Główny – Opole Główne - Wrocław Główny.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy 

Jelcz-Laskowice na lata 2019-2026. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu pilotażowego pod nazwą 

„Jelczańsko – Laskowicki Bon Przedszkolaka” dla rodzin zamieszkałych na terenie gminy 
Jelcz-Laskowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Chwałowicach. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Miłoszycach. 
14. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do roku szkolnego 

2019/2020. 
15. Informacja dotycząca prowadzonych działań związanych z profilaktyką  

i rozwiązywaniem problemów alkoholowych w roku 2018. 
16. Roczne sprawozdanie z realizacji programu „Jelcz-Laskowice przyjazny Seniorom” – 

stan na dzień 17 lipca 2019 r. 
17. Informacja dotycząca realizacji uchwał Rady Miejskiej za II kwartał 2019 r. 
18. Wolne wnioski. 
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19. Komunikaty organów Gminy. 
20. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej. 
 
Bardzo miło mi powitać pana mecenasa, który będzie czuwał nad przebiegiem naszej sesji 
pod względem prawnym. Pan Sławomir Boruch – Gruszecki – witam pana mecenasa. 
Proszę państwa, odczytałam porządek obrad i moje pytanie czy są jakieś uwagi do tego 
porządku obrad? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, poddaję pod głosowanie … 
Sprawdzimy kworum. Bardzo proszę państwa żebyście potwierdzili swoją obecność na sesji. 
Dwóch radnych jest nieobecnych, tak że mamy w tej chwili 19 radnych na sali.  
Proszę państwa, kto z państwa radnych jest za zatwierdzeniem porządku obrad XI Sesji 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw – proszę podnieść rękę  
i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał – proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 
W sprawie przyjęcia porządku obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

 

Porządek obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach został przyjęty i przedstawia się 

następująco: 

 
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XI Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Jelcz-Laskowice dotacji  celowej 

Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego 
transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich na odcinkach 
Wrocław Główny - Jelcz-Laskowice - Wrocław Główny i Wrocław Główny – Opole Główne - 
Wrocław Główny.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2019-2026. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu pilotażowego pod nazwą „Jelczańsko – 

Laskowicki Bon Przedszkolaka” dla rodzin zamieszkałych na terenie gminy Jelcz-Laskowice. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-
letnie i dzieci młodsze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Chwałowicach. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Miłoszycach. 
14. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do roku szkolnego 2019/2020. 
15. Informacja dotycząca prowadzonych działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych w roku 2018. 
16. Roczne sprawozdanie z realizacji programu „Jelcz-Laskowice przyjazny Seniorom” – stan na 

dzień 17 lipca 2019 r. 
17. Informacja dotycząca realizacji uchwał Rady Miejskiej za II kwartał 2019 r. 
18. Wolne wnioski. 
19. Komunikaty organów Gminy. 
20. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej. 

Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu drugiego: Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji 

Rady Miejskiej. 
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 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Czy są jakieś uwagi do protokołu  

z obrad X Sesji? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa,  przystępujemy do głosowania. 

Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołu proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw – proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał – proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie przyjęcia protokołu z obrad X Sesji Rady Miejskiej głosowano w następujący sposób: 

 

  za  -           19 (jednogłośnie) 

  - protokół z obrad X Sesji Rady Miejskiej został przyjęty – 

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – punkt nr 3: Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 

Proszę państwa, Burmistrz Jelcza-Laskowic Pan Bogdan Szczęśniak zaprasza wszystkich 

mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice, wszystkich państwa radnych, wszystkich państwa, 

którzy przybyli na dzisiejszą sesję, 01 sierpnia w czwartek – 75.rocznica wybuchu powstania 

warszawskiego. Uroczystości odbędą się na pl. Jana Pawła II. o godz. 17.00. Uroczystość będzie 

związana ze złożeniem kwiatów pod pomnikiem, będą okolicznościowe przemówienia oraz 

wystąpi zespół, który się nazywa „Furmani’, reprezentuje folklor warszawski i piosenki 

niezakazane. A o godz. 21.00, też na pl. Jana Pawła II, odbędzie się projekcja filmu Jana Komasy 

„Miasto 44”, wstęp jest wolny. 

 Kolejny komunikat. Informuję, że w najbliższy … nie w najbliższy, w następny weekend będzie 

festyn w Chwałowicach – dostałam zawiadomienie od Sołtysa Chwałowic, jednoczenie radnego, 

pana Michała Wolskiego, który zaprasza serdecznie na festyn. Rozpoczyna się on o godz. 15.00. 

Będzie tam finał chwałowickiej ligi tenisowej, nadzieje piłkarskie – mecz najmłodszych, mecz w 

koszykówkę, mecz w piłkę nożną „Żonaci kontra kawalerowie”, a później zabawa taneczna. Tak 

że serdeczne zaproszenie do Chwałowic. 

Informuję również państwa – trzeci komunikat – że w sierpniu nie ma sesji, ale o tym państwo już 

wiecie. Będą odbywały się komisje i przewodniczący komisji wyznaczą terminy posiedzeń 

komisji. W punkcie „Komunikaty Organów Gminy” prosiłabym przewodniczących komisji, jeżeli 

to jest możliwe i ustalone, abyście państwo powiedzieli kiedy planujecie posiedzenia komisji. 

I ostatni komunikat. 31 sierpnia, w sobotę, będą dożynki w Kopalinie. Na dożynki przyjadą 

tradycyjnie delegacje z miast partnerskich, z Gudensbergu i ze Szczyrca, i również Burmistrz 

Jelcza-Laskowic pan Bogdan Szczęśniak serdecznie wszystkich mieszkańców miasta i gminy 

zaprasza na dożynki.  

Dziękuję bardzo. To ja mam tyle komunikatów. I, proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 4. 

Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami 

Rady Miejskiej. 

 Oddaję panu Burmistrzowi głos. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, poinformuję państwa 

o ważniejszych decyzjach wydanych w formie zarządzeń. I tak, Gmina Jelcz-Laskowice nie 

skorzystała z prawa pierwokupu nieruchomości gruntowej o powierzchni 1212 m, położonej w 

Chwałowicach za kwotę 66.660 zł. Również Gmina nie skorzystała z pierwokupu nieruchomości 

gruntowej o powierzchni 226 m
2
, obręb ewidencyjny Laskowice, kwota transakcji 80.000 zł. 

Również Gmina nie skorzystała z prawa pierwokupu nieruchomości gruntowej, powierzchnia 

1285 m
2
, położonej w Miłoszycach, wartość transakcji 100.000 zł. Również przeznaczyliśmy do 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy lokal położony przy ul. Techników. 

Ponadto wyznaczyłem panią Małgorzatę Woźniak – nauczyciela mianowanego zatrudnionego w 

Publicznym Przedszkolu nr 2 w Jelczu-Laskowicach – do pełnienia zastępstwa za dyrektora 

Publicznego Przedszkola nr 2 w Jelczu-Laskowicach podczas jego nieobecności. 

 Ponadto, na mocy uchwały Rady, ustaliłem wysokość miesięcznej stawki stypendium za wyniki w 

nauce dla uczniów szkół w następujących wysokościach: 
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- szkoły podstawowe – klasy IV – VI – 100 zł – warunki, które trzeba spełnić, to średnia 5,2, 

ocena 5,2, wzorowe zachowanie oraz zaangażowanie na rzecz wsparcia czy współpracy w 

szkole; 

- natomiast dla szkół podstawowych – klasy VII – VIII – jest to kwota 120 zł, tu średnia 

minimum 5,0 i pozostałe dwa kryteria również są porównywalne, takie same jak w klasach IV 

– VI. 

Pozostałe decyzje zostały przygotowane w formie projektów uchwał na dzisiejszą sesję Rady 

Miejskiej. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Głos zabierze teraz pan Burmistrz Romuald Piórko. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni państwo, od ostatniej sesji burmistrz 

wydał:  

- 42 zaświadczenia o przeznaczeniu działki w planie miejscowym lub studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 

- 8 wypisów i wyrysów z planów miejscowych i ze studium, 

- a także 19 decyzji o warunkach zabudowy. 

Jeszcze poinformuję państwa o przetargach. I tak, proszę państwa, jest na etapie rozstrzygania 

drugi przetarg w zakresie: przebudowa drogi wojewódzkiej nr 455 w zakresie: chodnika, ciągu 

pieszo-rowerowego oraz zatoki autobusowej w miejscowości Jelcz-Laskowice. Tak jak 

powiedziałem, drugi przetarg, wpłynęła jedna oferta na kwotę 788.099,51 zł. Proszę państwa  

i tutaj państwo macie w projekcie uchwały zwiększenie budżetu o kwotę sto pięćdziesiąt bo oferta 

jest wyższa od naszej ceny, czy wartości, podanej w budżecie. 

Kolejny, proszę państwa, ogłoszony przetarg to jest budowa oświetlenia ulicznego w ramach 

budżetu obywatelskiego na 2019 rok dla zadań: budowa oświetlenia chodnika i ścieżki rowerowej 

wzdłuż ul. Oławskiej w Jelczu-Laskowicach – zadanie pierwsze. Zadanie drugie: budowa 

oświetlenia ul. Włoskiej wzdłuż garaży położonych przy rodzinnych ogrodach działkowych 

„Zgoda”. I zadanie nr 3: wykonanie oświetlenia ul. Szkolnej w Grędzinie. Termin otwarcia ofert to 

08 sierpień br. 

I kolejny ogłoszony przetarg: remont  to co mówiłem już na komisjach – remont dróg gminnych w 

Jelczu-Laskowicach: odcinek 1 – ul. Techników i ul. Fabryczna oraz odcinek 2 – Aleja Młodych  

i ul. Inżynierska. Ten odcinek nr 1 będzie realizowany w roku bieżącym, natomiast odcinek nr 2 w 

roku następnym. Te akurat zadania – jesteśmy na liście, to państwu mówiłem na komisji, na 

dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych. I tu otwarcie przetargu jest wyznaczone na 

dzień 09 sierpnia br. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W związku z informacjami, które przed chwilą 

usłyszeliśmy, czy państwo radni mają jakieś pytania? Nie ma. W takim razie przechodzimy do 

punktu nr 5. 

Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Sprawy samorządowe. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan radny Tadeusz Babski, proszę 

bardzo. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 27 czerwca tego roku na Osiedlu Hirszfelda, w 

jednym z mieszkań wybuchł pożar i chciałbym się podzielić kilkoma spostrzeżeniami, bo to 

zdarzenie także i mnie dotyczyło, bo pożar wybuchł akurat nad moim mieszkaniem i wszyscy 

mieszkańcy tego bloku przeżywali to całe zdarzenie. I w tym dniu, bo to zaczęło się w godzinach 

przedpołudniowych, bardzo szybko zjawiła się policja. Chciałem tutaj przy okazji podziękować, 

bo szybko podjęli działania dotyczące opuszczenia całej klatki schodowej i sąsiednich. Ale, proszę 

państwa, tak wszyscy wyszliśmy, patrzyliśmy z chodnika na coraz większy ogień, który z jednej  

i z drugiej strony wybucha, szczególnie taki czarny dym, bo to się paliły plastikowe elementy  

i okna, lodówka ponoć i … No było trochę grozy i tak czekaliśmy kilkanaście minut proszę 

państwa, wszyscy na telefonach obserwujemy ten pożar, długo, długo nic, nagle zjawił się mały 

bus Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej, ale zanim zaraz przyjechał duży bus strażacki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Laskowicach. Od razu nam ulżyło, bo bardzo szybko strażacy OSP podjęli 

działania dotyczące ugaszenia tego pożaru. Po nich dopiero przyjechały cztery duże wozy 

strażackie, w sumie tych wozów było pięć. Ja wiem, że pan dowódca się tłumaczył rodzinie 

poszkodowanej, że byli na szkoleniu. Natomiast można to byłoby chyba inaczej zorganizować, że 

pożar nie wybiera dnia ani godziny i jakaś jednostka w obwodzie powinna – tak mi się wydaje – 
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być. Nie znam się na tym, ale ja z punktu, który był zagrożony, no mam takie odczucia i chciałem 

się z państwem podzielić. Chciałbym także tutaj przy okazji jeszcze nadmienić, że pogotowie to 

jeszcze dłużej, bo ponad pół godziny po całym zdarzeniu się zjawiło. Udzieliło dwóm osobom z 

mojej klatki wsparcia takiego pierwszego kontaktu, bo jedna z pań zemdlała, druga też 

potrzebowała takiej pomocy, pierwszej tej pomocy medycznej. No a jednostki dotyczące … Bo, 

słuchajcie państwo, bo się baliśmy czy … głównie chodziło o strach czy wybuchnie gaz, czy nie 

gaz, bo to sam płomień to jeszcze nie wszystko, a nie byliśmy pewni czy gaz został wyłączony, 

czy nie. Na szczęście pracownicy Spółdzielni i Ochotnicza Straż Pożarna spisała się na medal, 

szybko to wyłączyli, ale pogotowie gazowe i energetyczne przyjechało po godzinie jak już było po 

wszystkim. (…) z procedurami powinni natychmiast przyjechać jak było zgłoszenie do pożaru, no 

ale tak się nie zdarzyło. 

 Chciałbym tutaj, przy okazji, podziękować panu Burmistrzowi, który jak się dowiedział, że takie 

zdarzenie miało miejsce, szybciutko uruchomił pracowników MOPS-u od nas i te panie już po 

południu się zjawiły, i już się umówiły na wsparcie pomocy. Wiem, że ta pomoc już dotarła, 

dlatego przy okazji dziękuję. Proszę państwa, mieszkańcy też przyczynili się do wsparcia 

finansowego w tej poszkodowanej rodzinie, bo ksiądz proboszcz Janusz Nowicki także podjął się 

pomocy finansowej i zaraz po pożarze, w najbliższą niedzielę, była akcja zbierania pieniążków do 

puszki. Zebrano w jedną niedzielę około 5.000. Tu był uruchamiany Facebook, Siepomaga, tam 

też ponad 5.000 wpłynęło. No i oczywiście najbliżsi lokatorzy także zebrali środki na sprzęt AGD. 

No chciałem się tym podzielić, bo nikt nie wie co będzie jutro, po jutrze i no chciałbym, no nie 

wiem nawet jak to wyrazić słowami, bo to trudno przekazać słowami to, co się działo i wśród tych 

mieszkańców, których ewentualne to zdarzenie mogłoby w tej klatce spotkać. Ale na szczęście 

nikomu się nic nie stało, mieszkanie prawie już jest na ukończeniu. Chciałem tu jeszcze 

zaznaczyć, że Spółdzielnia też Mieszkaniowa dużo pomogła tej rodzinie, mają nową instalację 

elektryczną, nowe okna.  

Ale też mam taką uwagę, bo nie wiem kto odpowiada za hydranty. Wzdłuż budynku nr 4 – my to 

tak nazywamy, budynku „Jugola” – od parkingu BricoMarche, w kierunku wiaduktu są hydranty, 

natomiast od wiaduktu wzdłuż garaży, do działek, nie ma żadnego hydrantu. Nie wiem kto za to 

odpowiada, ale powinno … Ja już ten problem zgłaszałem rok temu na jednej z komisji gdy 

okazało się, jak budowali drogę obwodnicy, potrzebowali wodę do utwardzania, nie mieli skąd tej 

wody pracownicy brać. Tak że tutaj uczulam pana Burmistrza i bym go bardzo prosił się tym 

tematem zająć. Nie wiem czy to Urząd Miasta, czy Spółdzielnia Mieszkaniowa. 

I jeszcze taki jeden dodatkowy temat, taki apel panie Burmistrzu, bo tutaj niektórzy radni pracują 

na strefie w zakładach gdzie mocno zaangażowano się w ochronę środowiska. Ja bym chciał żeby 

te butelki, które tutaj na stołach są, jak najszybciej zniknęły, a znalazły się wielorazowe pojemniki 

na wodę zwykłą, wodę gazowaną, żebyśmy też rozpoczęli już segregację tutaj na miejscu. Bo 

uchwalamy odpowiednie uchwały dotyczące ochrony środowiska, to powinniśmy też przykład z 

góry dawać innym. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Przewodniczący Ireneusz Stachnio ad vocem. Proszę. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – Szanowni państwo, w czasie przekazywania informacji przez 

radnego Tadeusza Babskiego nasunęła się taka refleksja. Pan Tadeusz Babski i część radnych, 

która była radnymi w poprzednich kadencjach, zapewne przypomina sobie walkę o budowę 

remizy dla OSP Jelcz-Laskowice. Myślę, że ta sytuacja, o której nas poinformował pan radny, dla 

nas wszystkich, którzy byli wtedy radnymi, dla państwa którzy w tej chwili są radnymi, wytycza 

pewną drogę, że pewne działania społeczne takie jak działalność OSP na terenie naszej gminy 

przynosi dobre skutki. Ja nie wiedziałem o tej sytuacji, że JRG nie przyjechał jakby na czas, 

ponieważ mieli szkolenie, natomiast spisała się OSP Jelcz-Laskowice. I myślę, że te działania, 

które osiem lat temu, wspólnie ze strażakami podjąłem i z częścią państwa radnych, które 

skutkowały, m.in. dzięki panu Burmistrzowi Szczęśniakowi, wybudowaniem nowej, przestrzennej 

remizy i zakupem nowego samochodu, w tym przypadku odniosły sukces. I myślę, że – panie 

radny – zgodzimy się, że nasza walka w poprzednich kadencjach, gdzie OSP miało być 

zlikwidowane, bo taka była prawda, ponieważ mamy JRG, miało być zlikwidowane, miało nie 

istnieć. A myślę, że ta sytuacja daje nam pełen obraz, że inwestycja w bezpieczeństwo, w OSP,  

w policję i służby zabezpieczające, które na terenie naszej gminy występują, służby, które czuwają 

nad naszym bezpieczeństwem, taka inwestycja jest wskazana i chociażby jedno – może nie życie – 

ale jedno zdrowie jak zostanie uratowane, ale życie także, myślę, że – panie Burmistrzu i państwo 

radni – przy następnych głosowaniach z chęcią podniesiemy rękę, że nie będzie nigdy walki o to 

aby nasze zdrowie i bezpieczeństwo, czy nawet życie, no legło w gruzach, bo ktoś ma inną wizję 

rozwoju. Dziękuję. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani radna Janina Hernas. Proszę. 

Radna Janina Hernas – pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, Szanowna Rado, Szanowni państwo, 

informuję, że w dniu 06 października rozpocznie działalność charytatywny gabinet ortopedyczny. 

Będzie on się mieścił w Przychodni Rejonowo – Specjalistycznej. Celem tego punktu będzie 

bezpłatne przyjmowanie od mieszkańców miasta i gminy sprawnego sprzętu ortopedycznego  

i nieodpłatne przekazywanie tego sprzętu osobom potrzebującym, których nie stać na zakup 

nowego. Punkt będzie się mieścił – tak jak już mówiłam – w Przychodni Rejonowo – 

Specjalistycznej przy ul. Bożka 13 z wejściem od ul. Oławskiej. Czynny będzie dwa dni: we 

wtorki, co drugi wtorek od 10.00 do 12.00 i w czwartki od 10.00 do 12.00 – w każdy czwartek. 

Dwa pomieszczenia na prowadzenie tej działalności nieodpłatnie udostępnił pan Prezes Janusz 

Bolanowski, któremu składam dziś serdeczne podziękowania za zrozumienie potrzeb naszego 

społeczeństwa. W prowadzeniu punktu liczę na pomoc radnych z Komisji Kultury, Oświaty, 

Sportu i Zdrowia oraz „Zielonego Parasola”. Zapraszam wszystkich ludzi dobrej woli do 

współpracy w przekazywaniu sprzętu ortopedycznego, pełnienia dyżurów, bo pomoc drugiemu 

człowiekowi, a w szczególności chorej osobie, jest jednym ze szczególnych darów naszego 

człowieczeństwa. Natomiast bardzo proszę przedstawicieli lokalnych mediów: Telewizji 

Kablowej, Gazety Powiatowej o przekazanie społeczeństwu tej informacji. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Zgłaszała się wcześniej Przewodnicząca Osiedla Domków 

Jednorodzinnych. Bardzo proszę, pani Krystyna Dekret. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Domków Jednorodzinnych Walentyna Krystyna Dekret – panie 

Burmistrzu, Szanowna Rado, zebrani goście, ja bym chciała się odnieść do tematu pana radnego 

Babskiego, dotyczy właśnie tych pożarów. Chodzi konkretnie, w takiej samej sytuacji my na 

domkach jednorodzinnych żeśmy byli, że szeregówka się paliła mniej więcej półtora roku temu – 

pamięta pan, panie Burmistrzu. I byliśmy właśnie w takiej sytuacji, że przyjechała straż pożarna  

i temat skąd, z którego hydrantu wziąć wodę. Ja mam taką propozycję, ja naprawdę nie 

wiedziałam. Jestem Przewodniczącą Osiedla, drogi były robione, tam były zmiany. Ja mam taką 

propozycję żeby po prostu zrobić mapki gdzie te hydranty są drożne, gdzie może straż pobierać 

wodę, rozesłać do wszystkich sołtysów i przewodniczących. Nawet każdy blok, też ktoś tam  

w bloku powinien dostać taką mapkę żebyśmy się wszyscy orientowali, który hydrant jest po 

prostu czynny. To jest moja taka propozycja, bardzo dobre rozwiązanie, bo przyjeżdża straż  

i nagle brakuje, na ogół nie brakuje, ale kończy się ta woda i wpadamy w panikę. Ja byłam w 

takiej sytuacji też. Dziękuję. 

 Bardzo proszę rozważyć ten temat i tę propozycję. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W dalszej kolejności pan Burmistrz Romuald Piórko. 

Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni państwo, ja bym chciał zwrócić uwagę na 

to, że nie może być mapki, który hydrant czynny, a który nie. Hydranty wszystkie muszą być 

technicznie sprawne. Jest tu pan Prezes Gospodarki Komunalnej to sobie do serca weźmie. 

Niektóre rzeczywiście są niesprawne, no to trzeba tak zrobić żeby były sprawne. Natomiast co do 

mapki, proszę państwa, to straże pożarne oczywiście: OSP i PSP tak, natomiast mieszkańcy w 

żaden sposób nie proszę państwa, bo hydrant służy do celów pożarowych – jak sama nazwa 

wskazuje – raz. Dwa, mieszkaniec nie ma zasuwy żeby odkręcić ani hydrantu, bo jest klucz do 

hydrantu, jest zasuwa przed hydrantowa – musi być specjalny klucz - muszą być jeszcze węże 

strażackie. Tak że tutaj, proszę państwa, mapki oczywiście – nawet nie wiem czy OSP nie ma 

takich mapek, bo one kiedyś były robione – natomiast OSP, straż tak, mieszkańcy nie, a hydranty 

wszystkie muszą być sprawne. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ad vocem pan radny Tadeusz Babski. Proszę. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja zadałem pytanie od kogo zależy budowanie 

hydrantów, bo nie wiem tego czy to do Gminy, czy do Spółdzielni Mieszkaniowej, nie mam 

pojęcia. Bardzo proszę o informację, np. na Osiedlu Hirszfelda, na przykład. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – proszę państwa, budowa hydrantów należy do obowiązków inwestora sieci 

wodociągowej. Kto by to nie był za inwestor, jeżeli to, a inwestycja jest realizowana dla zabudowy 

mieszkaniowej, czy dla innej zabudowy, generalnie hydrant od hydrantu jest w odległości 150 m, 

bo zasięg hydrantu jest 175 m. Czyli może się wydawać, że te hydranty są rzeczywiście gdzieś 

daleko, nie mniej jednak wymóg wynikający z rozporządzenia 75 m zasięg hydrantu na sieci 

wodociągowej. I tutaj, tak jak powiedziałem, do inwestora, jeżeli inwestorem jest ZGK to do 

ZGK, bo projekt nie zostanie uzgodniony jeżeli tych warunków przeciwpożarowych nie spełnia, 

tak to wygląda. Natomiast no część hydrantów na Hirszfelda, jak dobrze pamiętam, są jako 
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hydranty podziemne. Tabliczki mogą być ściągnięte itd. i nie wiadomo gdzie są, więc tutaj 

należałoby to sprawdzić, oznakować odpowiednio i tak, jak już mówiłem wcześniej, sprawdzić 

wydatki czy sprawności tych hydrantów. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ad vocem pan Przewodniczący Krzysztof Woźniak. 

Proszę. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca. Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado, Szanowni państwo, ja tylko w ramach uzupełnienia informacji i pewnych wątpliwości  

à propos kontroli i mapek dotyczących usytuowania hydrantów. Takie kontrole sprawności 

hydrantów corocznie przeprowadza Państwowa Straż Pożarna na wytypowanych terenach 

chronionych gminy Jelcz-Laskowice. W tym roku Osiedle Domków Jednorodzinnych było 

sprawdzane w miesiącach – z tego co pamiętam – to był czerwiec lub … czerwiec, tak, w miesiącu 

czerwiec. I z tego co pamiętam to dziewięćdziesiąt procent hydrantów na tym osiedlu było 

sprawnych, bo to jest stosunkowo nowa sieć. Tam w sumie większość hydrantów jest hydrantami 

podziemnymi dlatego tych hydrantów nie widać, one są po prostu w pewnych miejscach 

usytuowane na drodze lub bezpośrednio na chodniku i są tylko tabliczki znamionowe na 

ogrodzeniach lub na słupku informacyjnym też są takie tabliczki. Tak że takie kontrole się 

odbywają, jest robiona notatka służbowa. Notatka służbowa, z tego co wiem, jest przekazywana do 

właściciela sieci. Tak że – z tego co wiem – to właścicielem sieci jest Zakład Gospodarki 

Komunalnej i takie informacje na pewno są przekazywane do właściciela. Co dalej się z tym 

dzieje to już nie wiem, ale mieszkańcy nie tylko miasta Jelcz-Laskowice, ale też i sąsiednich 

naszych miejscowości, sołectwa, co roku widzą strażaków jak przyjeżdżają i sprawdzają te 

hydranty na bieżąco. Tak że jeżeli coś się dzieje to na pewno Zakład Gospodarki Komunalnej 

podejmuje już następne działania w tej sprawie. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Marek Starczewski. Proszę bardzo. 

Radny Marek Starczewski – panie Burmistrzu, pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w dzisiejszych „Porannych 

Sygnałach Dnia” o godz. 7.00 w biuletynie informacyjnym usłyszałem taką informację, że do  

27 lipca br. mikro, makroprzedsiębiorstwa, ale także i jednostki samorządów terytorialnych mogą 

składać wnioski o utrzymanie dotychczasowej ceny prądu. Czy nasza Gmina taki wniosek będzie 

składała? 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Romuald Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, taki wniosek został złożony chyba 

przedwczoraj już w Tauronie w Oleśnicy. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z państwa chciałby 

zabrać głos? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 3 … 

przepraszam, punktu nr 6. 

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – zanim będziemy realizować punkty dotyczące uchwał, składam wniosek  

o nie odczytywanie projektów uchwał od punktu nr 6 do punktu nr 13 i proszę państwa  

o przegłosowanie tego wniosku. Wniosek jest zapisany. W takim razie kto z państwa radnych jest 

za tym aby nie odczytywać projektów uchwał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie przyjęcia wniosku o nie odczytywanie projektów uchwał od punktu nr 6 do punktu nr 13 

głosowano w następujący sposób: 

 

  za  -         18 

  przeciw - 1 

  wstrzymało się - 0 

 - wniosek został przyjęty – 

 

 I w tej chwili przystępujemy do realizacji punktu nr 6: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

przez Gminę Jelcz-Laskowice dotacji  celowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację 

zadania w zakresie organizowania publicznego transportu zbiorowego w wojewódzkich 

kolejowych przewozach pasażerskich na odcinkach Wrocław Główny - Jelcz-Laskowice - 

Wrocław Główny i Wrocław Główny – Opole Główne - Wrocław Główny.   
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 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy zatem do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Jelcz-Laskowice dotacji  celowej 

Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego transportu 

zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich na odcinkach Wrocław Główny - Jelcz-

Laskowice - Wrocław Główny i Wrocław Główny – Opole Główne - Wrocław Główny, głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XI.94.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie udzielenia przez Gminę Jelcz-Laskowice dotacji  celowej Województwu 

Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego 

transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich 

na odcinkach Wrocław Główny - Jelcz-Laskowice - Wrocław Główny  

i Wrocław Główny – Opole Główne - Wrocław Główny. 

Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  przechodzimy do punktu nr 7: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

miasta i gminy na 2019 rok. 

 Tak jak zapowiadała pani Skarbnik, pojawia się autopoprawka. I głos oddaję panu Burmistrzowi 

Bogdanowi Szczęśniakowi. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, za moment przekażę 

głos pani Skarbnik w kwestii autopoprawki. Natomiast chciałbym zwrócić uwagę państwa na dwie 

kwestie związane ze zmianami w budżecie. To, o czym było mówione wcześniej przez państwa 

radnych, odkąd ja pamiętam, odkąd ja pracuję w Urzędzie nigdy nie zdarzyło się żeby Gmina 

odmówiła pomocy na współfinansowanie, czy na dofinansowanie instytucji związanych  

z bezpieczeństwem szeroko rozumianym, czyli ochrona zdrowia, straż: ochotnicza, państwowa, 

policja. I tu, proszę państwa, tak jak mówiłem wcześniej, mamy dwie pozycje, jeżeli państwo 

podejmiecie, a jestem przekonany, że tak w zmianach budżetowych dotyczących właśnie tych 

służb, bo przekazujemy – wcześniej było w tym roku przekazanie 30.000 zł na zakup samochodu 

dla policji – teraz dokładamy, bo się okazuje, że w listopadzie, kiedy będzie – jak państwo wiecie 

w tym roku obchodzimy setną rocznicę powstania policji państwowej i będzie uroczystość nadania 

sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji, i również zostaną przekazane dwa samochody. Jeden 

z nich będzie, że tak powiem, delegowany do Jelcza-Laskowic, taka jest umowa, dajemy pieniążki  

- wóz ma być u nas. To będzie w listopadzie. Natomiast, Szanowni państwo, kwestia OSP. Tak jak 

państwu wcześniej mówiłem, ustaliłem sobie pewien plan wymiany wozów bojowych w naszych 

OSP i go konsekwentnie realizuję oczywiście przy pomocy państwa radnych. W tym roku OSP 

Wójcice. Jak państwo pamiętacie w planie budżetu mieliśmy, w uchwale budżetowej przyjętą 

kwotę 350.000 zł, plus wsparcie z Komendy Głównej i Funduszu Wojewódzkiego. I na podstawie 

tych zabezpieczeń finansowych OSP, jako stowarzyszenie w Wójcicach, ogłosiła przetarg. 

Pojawiły się dwie oferty z dwóch firm, wygrała firma. Natomiast kwota, która została wskazana w 

ofercie, no niestety jest wyższa o niespełna 92.000 niż ten montaż finansowy, który wcześniej był 

ustalony, czy przeznaczony. Stąd, to już tutaj będzie prośba do państwa o zatwierdzenie właśnie 

zwiększenia o 92.000 zakup samochodu pożarniczego średniego tak zwanego dla OSP Wójcice. 

Oferta określa … Oczywiście OSP nie mogą podpisać tej umowy nie mając gwarancji środków 

finansowych w budżecie. Po tej sesji, czyli praktycznie w poniedziałek, już mogą podpisać umowę 

z dostawcą i termin realizacji to jest 30 wrzesień br. 

 I teraz proszę panią Skarbnik o uzupełnienie autopoprawki. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  oddaję głos pani Skarbnik, Pani Elżbiecie Harań – Klimek. Proszę 

uprzejmie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań – Klimek – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, autopoprawka, 

właściwie zmiana załącznika nr 5 do projektu uchwały, który państwo dostaliście. W pierwotnej 

wersji załącznika nr 5 wkradł się mały błąd, a mianowicie zostały pominięte następujące kwoty 

wydatków dotyczących rad sołeckich. Ja państwu szybciutko odczytam. 

 W dziale 600, rozdziale 60016, paragrafie 4210 – zakup materiałów i wyposażenia dla zadania: 

Rada Sołecka Miłocice – zakup witaczy – powinna się znaleźć kwota zwiększenia wydatków o 

3.000 zł. 

 W dziale 700, rozdziale 70095, paragrafie 4300 – zakup usług pozostałych dla zadania: Rada 

Sołecka Miłocice – powinna się znaleźć kwota 1.000 zł, czyli zmiana, zwiększenie i plan dla tego 

zadania 1.000 zł. 

 Państwo macie już właściwie dostępną, widzicie już państwo przed sobą tę zmianę w załączniku 

nr 5. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  dziękuję bardzo. Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa 

radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z 

państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok, głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XI.95.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

 w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok. 

Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  przystępujemy do realizacji punktu nr 8, tj. Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 2019-2026. 

 Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim 

razie przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2019-2026 , głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XI.96.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 

2019-2026. 

 



 10 
Od. pkt 9 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 9: Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

programu pilotażowego pod nazwą „Jelczańsko – Laskowicki Bon Przedszkolaka” dla rodzin 

zamieszkałych na terenie gminy Jelcz-Laskowice. 

 Do dyskusji zgłosił się pan radny Piotr Stajszczyk. Proszę uprzejmie, oddaję panu głos. 

Radny Piotr Stajszczyk – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, Szanowni radni, 

Szanowni państwo, mam kilka pytań, na które mam nadzieję uzyskamy tutaj odpowiedź, bo 

wczoraj, na komisji, również pytania padły, ale odpowiedzi, które my słyszymy, to my. Z uwagi 

na to, że to jest sesja nagrywana, publiczna, również dobrze żeby mieszkańcy i rodzice też znali 

odpowiedzi na pewne pytania. Pierwsze pytanie, w § 4 ust. 1 co może rodzic rozumieć przez 

słowo „inna forma wychowania przedszkolnego”?  

 Pytanie drugie dotyczy tego samego paragrafu. ust. 3, podpunkt 2: wnioskodawca już korzysta z 

jakiejś pomocy kosztowej. Co mieliśmy tutaj na myśli? Z dofinansowania korzysta już 

wnioskodawca – też mu się nie należy ten bon przedszkolaka.  

 Również punkt trzeci. Co rozumiemy: „podmiot świadczący opiekę nad dzieckiem otrzymuje 

dofinansowanie na pokrycie zapewnienia opieki na dzieckiem z innych źródeł niż źródła gminne”? 

 I tutaj mam jeszcze pytanie odnośnie § 5 ust. 2: „Wysokość Bonu przysługuje rodzicom za pełny 

miesiąc kalendarzowy w przypadku dziecka umieszczonego w placówce dotowanej z budżetu 

Gminy w wysokości ½ tej stawki”. Czy można to rozumieć w ten sposób, że dzieci, które się nie 

dostały do przedszkola publicznego, a dostałyby się do któregoś przedszkola obecnie 

niepublicznego, tym rodzicom też należy się … inaczej, też mogą składać wnioski o 

dofinansowanie wysokości ½ tej stawki 520 zł? 

 I trzecie pytanie trochę z innej strony. Jedno z przedszkoli, przedszkole „Magdalenka” ma umowę, 

z tego co wiem, do lipca albo sierpnia przyszłego roku. Ma lub nie ma, no to burmistrz odpowie. 

Umowa, jeżeli straci ważność, czy my planujemy wtedy przejąć ten obiekt i wprowadzić kolejne 

przedszkole publiczne ? Dziękuje. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar – Wysoka Rado, pozwolę sobie odpowiedzieć może oczywiście na wszystkie 

pytania, ale rozpocznę od ostatniego pytania, czyli – tak prawdę mówiąc – umowa i przedszkole 

„Magdalenka”. Ta umowa została wypowiedziana, tak że tej umowy nie ma. Dzisiaj prowadzący 

korzystają z tego obiektu na zasadzie bezumownej. Natomiast, jeśli chodzi o tę część pytania 

dotyczącą co tam zamierzamy zrobić, tak proszę państwa, najpóźniej z dniem 01 września 2020 

roku chcemy doprowadzić do utworzenia przedszkola nr 1 zgodnie z wcześniej podjętą uchwałą. 

Powracając do projektu uchwały w sprawie programu pilotażowego „Jelczańsko – Laskowicki 

Bon Przedszkolaka” dla rodzin zamieszkałych na terenie gminy Jelcz-Laskowice, jeśli chodzi o 

pytanie dotyczące czy rodzic posyłający dziecko do przedszkola niepublicznego, który otrzymuje 

z Gminy dotację, ma prawo do tej pomocy w wysokości 260 zł – tak. Wszystkie dzieci, które 

chodzą do podmiotu gospodarczego, który jest wpisany do rejestru i otrzymuje dotację z gminy, 

może właśnie się starać o dofinansowanie w wysokości 260 zł. Natomiast, jeżeli rodzic posyła 

dziecko do formy gospodarczej, podmiotu gospodarczego, który takiej dotacji nie otrzymuje, może 

się starać o kwotę 520. W tym wypadku ta kwota jest po prostu dlatego wyższa żeby w większym 

stopniu zmniejszyć koszty, które powstają po stronie rodzica z faktu, że nie posyła dziecka do 

przedszkola publicznego tylko do formy niepublicznej. 

 Jeśli chodzi o inne formy, to m.in., to jest klub dziecięcy. Nie musi to być przedszkole, może to 

być, np. klub dziecięcy. Czym np., jest na terenie gminy Jelcz-Laskowice podmiot, który – no nie 

wiem czy mogę uprawiać reklamy na sesji – ale organizuje opiekę dla dzieci i rodzice dzieci, które 

uczęszczają do tego podmiotu, mają z tym podmiotem umowę również mogą otrzymać 

dofinansowanie w wysokości 520 zł, bo akurat w tym przypadku nie przekazujemy żadnej dotacji. 

 Nie wiem czy coś pominąłem. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłosiła się pani radna Aleksandra Czernik. 

Proszę bardzo. 

Radna Aleksandra Czernik – panie Burmistrzu, ja mam jeszcze jedno pytanie. Cały ten program dotyczy dzieci  

i rodziców tych dzieci, które nie dostały się w rekrutacji do przedszkola publicznego. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem 

uchwały proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę. Kto jest przeciw proszę nacisnąć przycisk  

i podnieść rękę. Kto się wstrzymał proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę. 
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W sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia programu pilotażowego pod nazwą „Jelczańsko – 

Laskowicki Bon Przedszkolaka” dla rodzin zamieszkałych na terenie gminy Jelcz-Laskowice, głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XI.97.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie wprowadzenia programu pilotażowego pod nazwą „Jelczańsko – Laskowicki Bon 

Przedszkolaka” dla rodzin zamieszkałych na terenie gminy Jelcz-Laskowice. 

Od. pkt 10 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 10: Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przystępujemy 

do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XI.98.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli  

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 

6-letnie i dzieci młodsze. 

Od. pkt 11 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 11: Podjęcie uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Chwałowicach. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Chwałowicach, głosowano w następujący 

sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

 

U 
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CHWAŁA NR XI.99.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Chwałowicach. 

Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – punkt nr 12: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Dziuplinie. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie, głosowano w następujący 

sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

 

UCHWAŁA NR XI.100.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. 

Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 13: Podjęcie uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Miłoszycach. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Miłoszycach, głosowano w następujący 

sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

 

UCHWAŁA NR XI.101.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 26 lipca 2019 r. 

 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Miłoszycach. 

Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 14: Informacja dotycząca przygotowania 

obiektów oświatowych do roku szkolnego 2019/2020. 
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 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy do kolejnego 

punktu nr 15. 

Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Informacja dotycząca prowadzonych działań związanych z profilaktyką  

i rozwiązywaniem problemów alkoholowych w roku 2018. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan radny Marek Starczewski. Proszę 

bardzo. 

Radny Marek Starczewski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, na ostatniej komisji, przed posiedzeniem 

dzisiejszej sesji, prosiłem pana Burmistrza o jakby możliwość skorzystania z szerszego spektrum 

wiedzy niż ta, która została przekazana w tejże informacji. Tam głównie chodziło o to żeby 

zawrzeć jakby tę część dotyczącą wydatków komisji, czyli w jaki sposób w roku 2018 środki 

przewidziane na tę profilaktykę zostały wykorzystane. Na co zostały one wykorzystane, w jaki 

sposób, do kogo ewentualnie ta pomoc trafiała? No i była prośba o to żeby na dzisiejszej sesji była 

osoba, która jakby jest odpowiedzialna za prowadzenie tej profilaktyki i stąd myślałem, że pan 

Burmistrz może wyprzedzi moje tutaj wystąpienie, które byłoby zbędne w przypadku gdyby taka 

informacja się pojawiła. Chyba, że pan Burmistrz jest przygotowany to bardzo bym prosił o taką 

informację. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar – Wysoka Rado, pani Przewodnicząca, panie radny, oczywiście, jestem 

przygotowany i wyjaśniam, że pani Przewodnicząca została poproszona o udział na sesji w dniu 

dzisiejszym. Niestety, nie mogła przybyć, po prostu przebywa na wyjeździe, na urlopie. Myślę, że 

to jest zrozumiałe. Natomiast co do danych finansowych, à propos wydatków, no to może też 

przypomnę, że to nie są wydatki komisji, jako komisji, tylko to są wydatki już Burmistrza  

i pełnomocnika do profilaktyki właśnie Burmistrza. Ale pozwolę sobie państwa z tymi wydatkami 

zapoznać zaczynając od dochodów. 

 W 2018 r. opłaty za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych wyniosły : 376.125,66 zł. 

WYDATKI: 

W dziale 851 Ochrona zdrowia – łącznie na zadania w  w/w rozdziałach wg planu rocznego 

przewidziano łącznie kwotę 461.200,00 zł. 

Do dnia 31.12.2018 r. wydatkowano kwotę ogółem 368.159,30 zł, co stanowi 79,83%. 

W dziale Ochrona zdrowia  -  rozdział 85153 Zwalczanie narkomanii na działania w tym rozdziale 

wg planu przewidziano 115.900,00 zł. 

Wydatkowano ogółem kwotę 104.469,02 zł, co stanowi  90% planu, w tym na: 

- wynagrodzenia i pochodne wydatkowano kwotę 41.461,28  zł, 

- zakup materiałów i wyposażenia – 29.300,20  zł, 

- usługi – 30.311,54  zł, 

- opłaty i szkolenia – 3.396,00 zł;  

a) środki na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń wykorzystane zostały na: 

 zajęcia opiekuńczo-wychowawcze z elementami socjoterapii prowadzone w świetlicy 

TOP; 

b) zakup materiałów i wyposażenia, w tym: 

 środki czystości do świetlicy środowiskowej TOP,   

 prenumerata czasopism dla świetlic i klubów, 

 dwóch zestawów komputerowych dla świetlicy socjoterapeutycznej  TOP; 

c) usługi, w tym: 

 opłata za funkcjonowanie Punktu Konsultacyjnego ds. Uzależnień Młodzieży; 

 programy i warsztaty profilaktyczne dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum, 

 sfinansowanie XI Gminnego Konkursu wiedzy o uzależnieniach „ Bądźmy asertywni 

wobec nałogów”,  

 szkolenie dla rady pedagogicznej „Mediacja w konfliktach szkolnych i nie tylko”, 

 szkolenie dla uczniów szkół „Mediacja jako metoda rozwiązywania konfliktów  

i zapobiegania przemocy w szkole”; 

d) szkolenie pracowników klubów  środowiskowych Kuźnia i Opty,  
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Jeśli chodzi o dział Ochrona zdrowia – Przeciwdziałanie alkoholizmowi na działanie w tym 

rozdziale, wg planu przewidziano 345.300,00 zł. 

Wydatkowano ogółem kwotę 263.690,28 zł: 

- na wynagrodzenia i pochodne – 91.093,55 zł, 

- zakup materiałów i wyposażenia to jest kwota 32.670,43 zł, 

- utrzymanie obiektów i pozostałe usługi – 113.653,36 zł, 

- opinie i ekspertyzy - 378,00 zł, 

- szkolenia, w tym delegacje - 7.894,94 zł, 

- dotacje - 18.000,00 zł; 

      a)  środki na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń wykorzystane zostały na: 

 sprzątanie klubu Opty i świetlicy TOP; 

 prowadzenie punktu konsultacyjnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie; 

 wynagrodzenia dla członków Miejsko – Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych; 

b) zakup materiałów i wyposażenia, w tym: 

 materiały edukacyjne  zakupiono na potrzeby świetlic i szkół, 

 materiały plastyczne, pomoce dydaktyczne, środki czystości, artykuły spożywcze, drobny 

sprzęt sportowy, artykuły gospodarstwa domowego – zakupiono na potrzeby klubów 

środowiskowych: Top, Kuźnia i Opty; 

 materiały plastyczne i artykuły spożywcze zakupiono na potrzeby konkursu „Nasza 

Okolica”, 

c) usługi, w tym została dokonana:  

 opłata za funkcjonowanie Poradni Leczenia Odwykowego; 

 opłata za funkcjonowanie Punktu Konsultacyjnego dla Dorosłych Dzieci Alkoholików; 

 transport do Wrocławia oraz bilety wstępu do kina dla podopiecznych  

z klubów środowiskowych :  Opty i Kuźnia w czasie ferii; 

 transport do Złotego Stoku, bilety  wstępu do Kopalni, usługa gastronomiczna  - dla 

podopiecznych z klubu środowiskowego : Kuźnia; 

 transport do Wrocławia oraz bilety wstępu dla podopiecznych z klubu środowiskowego 

Opty w czasie wakacji; 

 spektakle profilaktyczne, warsztaty muzyczno-profilaktyczno-sportowe dla szkół 

podstawowych; 

 szkolenia dla nauczycieli – Program Przeciwdziałania Przyjmowaniu Substancji 

Uzależniających przez Uczniów; 

 abonament za telefon, abonament za dostęp do internetu, opłata za czynsz, energię, wodę, 

centralne ogrzewanie, wywóz nieczystości dot. klubów środowiskowych : Top, Kuźnia  

i Opty; 

 abonament miesięczny za podejmowanie interwencji oraz konserwacja systemu  na 

obiektach: Klub Środowiskowy  Top, Opty i Kuźnia; 

 przeprowadzenie badania „Diagnoza lokalnych zagrożeń społecznych” na terenie Miasta  

i Gminy Jelcz-Laskowice; 

d) badania stopnia uzależnienia od alkoholu oraz wydanie opinii na piśmie; 

e) szkolenia w tym delegacje: 

    szkolenia pracowników klubu Środowiskowego „Kuźnia” i członków komisji; 

    delegacje pracowników klubu środowiskowego „Kuźnia” i  „OPTY”; 

f) dotacja dla Stowarzyszenia Abstynenckiego Tęcza w Jelczu-Laskowicach na zadanie 

prowadzenie działalności edukacyjnej dla mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice w 

zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych oraz promowanie trzeźwego stylu życia w 

kwocie 18.000. I te 18.000 zostało wykorzystanych: 

- obsługa festynów, spotkań integracyjnych i „Mikołajek” – 2.040,00 zł; 

- nagrody i paczki „mikołajowe” dla dzieci – 2.400,00 zł; 

- organizacja konferencji – 1.000,00 zł; 

- wynagrodzenia terapeutów – 5.880, 00 zł; 

- usługi transportowe – 5.780,00 zł; 

- wykonanie plakatów informacyjnych – 900,00 zł. 

Tak jak powiedziałem wcześniej daje to nam kwotę 18.000. 

I tak, Wysoka Rado, w 2018 roku do poszczególnych klubów uczęszczało : 

- Klub Środowiskowy TOP (Jelcz-Laskowice, ul. Bożka 13) -  35  dzieci; 
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- Klub Środowiskowy OPTY ( Jelcz-Laskowice, ul. Techników 12) - 120 dzieci; 

- i Klub Środowiskowy KUŹNIA (Jelcz-Laskowice, Al. Wolności 34a/2) -   53 dzieci. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie tej informacji ktoś z jeszcze z państwa 

chciałby zabrać głos? Dziękuję bardzo. 

Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, w takim razie przechodzimy do punktu nr 16: Roczne 

sprawozdanie z realizacji programu „Jelcz-Laskowice przyjazny Seniorom” – stan na dzień 17 

lipca 2019 r. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan radny Tadeusz Babski. Proszę 

bardzo. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, cieszy mnie fakt, że Karta „Jelcz przyjazny 

Seniorom” cieszy się dosyć dużą popularnością. No martwi mnie fakt, że tylko dziesięć instytucji 

włączyło się do tego programu. Martwi mnie dlatego, bo jestem pomysłodawcą tej uchwały i jak 

pamiętam dwa lata temu złożyłem na ręce pana Sekretarza dokumenty dotyczące krajowej karty 

seniora. To jest niewielka opłata dla Gminy i wiem, że wiele miast włączyło się w tę akcję.  

I apeluję do pana Burmistrza o rozważenie tej możliwości byśmy mogli pomóc mieszkańcom, 

którzy ukończyli sześćdziesiąty rok życia by mogli z tej karty korzystać na terenie całej Polski. 

Dwa lata złożyłem projekt, we wrześniu została uchwała przyjęta. Liczę na to, że w rocznicę 

dwuletnią, we wrześniu przyjmiemy nową uchwałę dotyczącą krajowej karty seniora. Czy jest to 

możliwe panie Burmistrzu? Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, w tej chwili toczą się takie wstępne prace nad powiatową kartą 

seniora. Miałoby to szerszy zasięg w sensie skuteczności wykorzystania, bo krajowa oczywiście 

wiadomo z czym się wiąże. Natomiast, mówię, toczą się prace, jest porozumienie wstępne między 

samorządowcami gmin i powiatu oławskiego, i o tych postępach, pracach będę państwa 

informował. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z państwa chciałby 

zabrać głos? Nie widzę.  

Od. pkt 17 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przystępujemy w takim razie do realizacji punktu nr 17: Informacja 

dotycząca realizacji uchwał Rady Miejskiej za II kwartał 2019 r. 

 I oddaję głos panu Burmistrzowi Szczęśniakowi. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, uchwały podjęte podczas VIII Sesji Rady Miejskiej w dniu 25 

kwietnia. Pozwólcie państwo, że nie będę czytał numerów uchwał tylko tytuł, datę podjęcia i stan 

realizacji. I tak, 25 kwiecień 2019 : 

- w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na rok 2019 – realizowana, 

- w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso – weszła w życie z dniem 21.05.br., 

opublikowana i realizowana, 

- w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, specjalności i form 

kształcenia objętych dofinansowaniem w roku 2019 – zrealizowana, 

- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty – weszła w życie z dniem 21.05.br, opublikowana  

i zrealizowana, 

- w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Jelcz-

Laskowice w roku 2019 – weszła w życie 21.05., opublikowana, zrealizowana, 

- w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 27 listopada 2015 r. 

w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad jej ustalania, poboru, terminów 

płatności i wysokości stawek oraz inkasentów i wynagrodzenia za inkaso na terenie miasta  

i gminy Jelcz-Laskowice – weszła w życie 21.05.br., opublikowana, realizowana, 
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- kolejna uchwała: w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-

Laskowice – „MPZP Łąkowa -Folwarczna” – realizowana, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP 

Park Europejski” – weszła w życie 25.04., realizowana, 

Dalej, uchwały podjęte w trakcie sesji w dniu 31 maja br.: 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oławskiego – zrealizowana, 

- w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na rok 2019 – realizowana, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 

2019-2026 – realizowana, 

- w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Jelcz-Laskowice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających 

siedzibę na obszarze Gminy Jelcz-Laskowice – wchodzi w życie z dniem 01.09.2019 r., 

opublikowana, będzie realizowana, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gmina Jelcz-Laskowice – „MPZP 

Hirszfelda – Wschód” – realizowana, 

I uchwały podjęte na sesji w dniu 25.06.2019 r.: 

- w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na rok 2019 – realizowana, 

- oraz w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu – 

opublikowana, realizowana. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo.  

Od. pkt 18 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, przystępujemy do realizacji punktu nr 18:  Wolne wnioski. 

  Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Od. pkt 19 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 19: Komunikaty organów Gminy. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan radny Tadeusz Babski 

Przewodniczący Komisji Samorządu i Prawa, potem pani radna Janina Hernas Przewodnicząca 

Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia. Proszę bardzo. 

Przewodniczący Komisji Samorządu i Prawa Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

informuję radnych Komisji Samorządu i Prawa, że 22.08., czwartek, o godzinie 16.00 przed 

Urzędem Miasta i Gminy w Jelczu-Laskowicach komisja rozpoczyna posiedzenie wyjazdowe 

celem sprawdzenia bezpieczeństwa w rejonie przystanków autobusowych na terenie gminy poza 

Jelczem-Laskowicami. To wynika z planu pracy. Przypominam: 22.08., państwo jeszcze 

dostaniecie sms-y z Biura Rady przypominające. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca Janina Hernas. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Janina Hernas – chciałam poinformować 

członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia, że w dniu 20.08., o godzinie 9.00 rano 

będzie komisja wyjazdowa. Temat według grafiku. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – w dalszej kolejności pan radny Jacek Mikołajczyk Przewodniczący Komisji 

Rodziny, Młodzieży i Spraw Mieszkaniowych. Proszę bardzo. 

Przewodniczący Komisji Rodziny, Młodzieży i Spraw Mieszkaniowych Jacek Mikołajczyk – pani 

Przewodnicząca, Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, pragnę poinformować członków Komisji  

Rodziny, Młodzieży i Spraw Mieszkaniowych, że najbliższe posiedzenie odbędzie się w dniu 

28.08., w środę, o godzinie 16.00. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – czy to jest posiedzenie w Urzędzie? W Urzędzie. Dobrze. Dziękuję bardzo. 

Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, pan Stanisław Łukasik. Proszę 

bardzo. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Stanisław Łukasik – ja chciałbym poinformować 

członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, że 21.08., o godzinie 17.00 spod Urzędu 

wyjedziemy oglądać następną część świetlic. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani radna Joanna Kamińska Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. Proszę bardzo.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kamińska – informuję członków Komisji Rewizyjnej, że 

posiedzenie komisji będzie 06.08., o godzinie 16.30. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo dziękuję. Pan radny Piotr Stajszczyk Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Proszę bardzo. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Piotr Stajszczyk – dziękuję. Chciałem 

poinformować, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów również w sierpniu się odbędzie, 

ale teraz znam terminy komisji pozostałych i ten termin ustalę osobiście z każdym z państwa. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Dobrze. Proszę państwa zostały podane terminy posiedzeń 

komisji w sierpniu. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji mówi, że jeszcze ustali 

termin i przekaże za pośrednictwem Biura Rady, tak że ten termin jeszcze jest nieznany. 

 Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Od. pkt 20 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, zamykam obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach. Dziękuję państwu za obecność, za bardzo sprawne głosowania. Życzę tym osobom, 

które jeszcze nie były na urlopie, udanego odpoczynku. Dziękuję. 

 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 13.20 zakończyła obrady  

XI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

Protokołowała: 

 


